
Результати проведення анкетного опитування за ініціативою гаранта ОНП Екологія  

Метою проведення анкетного опитування 

https://docs.google.com/forms/d/1WoIoccOvAhdGD-

qw7UJNbLg_Mw62yWIq8dC9smtsxSM/edit#responses аспірантів, які навчаються за ОНП 

Екологія, є розуміння проблем відносно здійснення наукових досліджень аспіранта, з якими 

аспіранти стикаються під час навчання. 

Опитування проводилося з 05 лютого по 15 лютого 2025 року.  

Результати свідчили про наступне. 

 

 

https://docs.google.com/forms/d/1WoIoccOvAhdGD-qw7UJNbLg_Mw62yWIq8dC9smtsxSM/edit#responses
https://docs.google.com/forms/d/1WoIoccOvAhdGD-qw7UJNbLg_Mw62yWIq8dC9smtsxSM/edit#responses


 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

33.    Що спонукало Вас вибрати навчання саме в ЧНУ імені Петра Могили7 

відповідей 

 Обрав ЧНУ імені Петра Могили завдяки його сучасному підходу до освіти, 

високому рівню викладання, можливостям академічної мобільності, активній 

міжнародній співпраці та розвитку наукових досліджень. 

 Улюблений університет 

 Мене привабила сучасна матеріально-технічна база, можливість навчатися 

за європейськими стандартами та брати участь у міжнародних програмах 

обміну. 

 Високий рівень надання освітньої компоненти 

 Альма-матер, рівень ВНЗ, прозоре і змістовне навчання, рівень викладачів 

 Близкість до дому 

 Прозорість та відстутність корупції. 
 



 

 

37. На Вашу думку, які зміни доцільно внести в компоненти освітньої програми 

задля її покращення?7 відповідей 

 Можливо доцільно додати більше практикоорієнтованих дисциплін, що відповідають 

сучасним викликам у галузі, зокрема курси з цифрових технологій, екологічного 

моніторингу, аналітики даних, тощо. 

 Інтерактивні заходи 

 Актуальним є оновлення навчального матеріалу відповідно до сучасних вимог ринку 

праці та новітніх технологій. Також доцільно впровадити більше міждисциплінарних 

курсів, які формують гнучкі навички — критичне мислення, командну роботу, тайм-

менеджмент. 

 Збільшити практичну підготовку 

 Все влаштовує 

 Мене все влаштовує 

 Все добре. 

 

38. Ваші побажання щодо вдосконалення організації освітнього процесу в 

університеті7 відповідей 



 Можливо збільшити кількість до інтерактивних занять та розширити базу цифрових 

матеріалів 

 Не маю 

 Важливо забезпечити зворотний зв’язок між викладачами та студентами — через 

регулярні опитування, обговорення результатів навчання або відкриті консультації. 

 Мене влаштовує організація освітнього процесу 

 Все влаштовує 

 Більше проектів для взаємодії між студентами 

 Все добре організовано. 

 

 

 

Отримані відповіді дають підстави зробити висновок про те, що для покращення 

підготовки здобувачів наукового ступеня Phd спеціальності 101 Екологія в ЧНУ ім. Петра 

Могили потрібно: 

 наближенню професійних освітніх компонент – науковому дослідженню 

аспіранта, 

 розширення інформаційного забезпечення аспірантів щодо освітніх компонент (в 

т.ч. на веб-сайті університету), 

  потрібно продовжувати вдосконалювати матеріально-технічне забезпечення 

 


